
COUNTER
- ORDER -

USA

$66.60
Gift value

Min. Requirement ≥ SV800^
^Net payable amount ≈ $720 + Tax

Redeem free gift(s) when you fulfill the specified 
criteria in a single receipt
Valid in conjunction with the "New Partners Special" Promotion

$19.80
Gift value

$648.00
Gift value up to

Min. Requirement ≥ SV5,000^
^Net payable amount ≈ $4,500 + Tax

Crew Neck Sweater
(Unisex)
- Maple Red ( L / LL)
- Black ( S / M / L / LL)

Stole
- Red x White
- 180cm x 38cm

Men’s Gloves
- Black
- Free Size

Ultra Dish Liquid
- 25 fl oz

$144.00
Gift value

Min. Requirement ≥ SV1,500^
^Net payable amount ≈ $1,350 + Tax

Purchase 4 bottles of Ultra Dish Liquid (DC01) 
received 2 for free.*
* Cannot combine with other ongoing promotions.

Terms & Conditions

Nefful USA 
18563 Gale Avenue , City of Industry, CA 91748
      (626) 839-6657        info@neffulusa.com        neffulusa.com

SHIPPING
Free shipping on orders 2,500^ sales volume or more, within the U.S.A only, 
excludes Hawaii & Alaska. Excludes ND, NS, DC & Kit series.**
^ Payable amount is approximately $2,250 + Tax

i. Promotion period is valid from 05.01.2024 till 05.30.2024.
ii. The qualifying requirement in this promotion is based on USA sales volume in a single receipt. The abovementioned 
 “Net Payable Amount” is only for reference.
iii. Top-up on product exchange will not be taken into consideration for sales volume accumulation in this promotion.
iv. Amendments on orders or combined orders are not allowed after payment is made.
v. Qualified purchase is entitled to redeem 1 set of the stipulated gift(s) stated above and is valid in conjunction with “New  
 Partners Special” promotions; payment with product vouchers are not applicable, unless stated otherwise.

vi. The total amount and sales volume of exchanged products shall be equivalent or more than the returned products.
vii. Products exchange is not allowed for free gift items; strictly while stocks last. Nefful USA reserve the rights to change or  
 substitute the items of similar value if the original product runs out of stock.
viii. In the event of termination of distributorship, all gifts received must be returned.
ix. Nefful USA reserves the rights to change the terms and conditions without prior notice.
**     Free shipping promotion is only qualify in a single receipt and no combine orders.

Calendar

05/10 Auto Ship
05/27 Closed for Memorial Day 
05/30 Volume Closing @ 5pm
05/31 Closed for Inventory



COUNTER
- ORDER -

$66.60
價值

$19.80
價值

$648.00
價值高達

圓領針織衫(男女兼用)
- 楓葉紅 ( L / LL)
- 黑色 ( S / M / L / LL)

風采條紋圍巾
- 亮紅 x 白色
- 180cm x 38cm

紳士手套
- 黑色
- Free Size

洗碗精
- 25 fl oz

$144.00
價值

購買四瓶洗碗精即可再獲贈兩瓶。*
*不可與其他促銷活動同時使用

美 國

單張發票合計業績達各活動標準者
即可獲贈一份滿額好禮
單張發票合計業績達各活動標準者，
即可獲贈一份滿額好禮
可 與「 新 人 新 體 驗 」活 動 合 併 計 算

^ 應付金額 ≈ $4,500 + 稅
業績標準 ≥ SV5,000^ 
^ 應付金額 ≈ $4,500 + 稅

^ 應付金額 ≈ $1,350 + 稅
業績標準 ≥ SV1,500^ 
^ 應付金額 ≈ $1,350 + 稅

^ 應付金額 ≈ $720 + 稅
業績標準 ≥ SV800^ 
^ 應付金額 ≈ $720 + 稅

條件與規則
i. 此特惠活動期間為05.01.2024至05.30.2024 。
ii. 此活動標準係以單張發票合計之美國業績為標準，以上所註之「應付金額」為約略估算之參考金額。
iii. 本活動業績之計算不含良品換貨支付差額部分。
iv. 所有訂單付款完成後，恕不得更改或合併訂單。
v. 本活動單張發票業績僅限兌換一份贈品及與「新人新體驗」活動合併計算，恕不受理商品抵用券，除非另作聲明。

vi. 如需換貨，更換之商品總金額及業績需相等或大於原商品之總金額及業績。
vii. 贈品恕不接受退換貨，若贈品送罄，美國妮芙露保留以等值商品替代之權利。
viii. 解約退貨時，須將贈品退還公司。
ix. 美國妮芙露保留更改活動內容之權利。

**     免運費活動以單張發票為標準，恕不得合併訂單。

2,500 ^ 或以上的業績即可享免運費，此活動只限美國境內
不包括夏威夷和阿拉斯加，不包括ND,NS,DC和Kit系列。**
 ^ 應付金額約$2,250+ 稅

Nefful USA 
18563 Gale Avenue , City of Industry, CA 91748
      (626) 839-6657        info@neffulusa.com        neffulusa.comCalendar

05/10 Auto Ship
05/27 Closed for Memorial Day 
05/30 Volume Closing @ 5pm
05/31 Closed for Inventory


